
Závěrečný proslov třídy 9.B 2007-2016 

Upřímně, je vážně těžké vymyslet proslov, který bude originální a zasáhne ty, kteří ho budou 

poslouchat. 

 

Tak tedy, vážení učitelé, spolužáci a třído 9.B, 

 

myslím, že všichni víme, jak to začalo. V září roku 2007 jsme se sešli v patře nad jídelnou. Do prvního 

ročníku jsme nastupovali jako tři třídy. Až do 3. třídy nás vedly paní učitelky Štádlíková, Košková a 

bývalá paní učitelka Vandasová. Přes všechny strasti, které přinášejí první tři roky školní docházky pro 

učitele, doufáme, že trápení nebylo tak velké, a chceme jim neskutečně poděkovat, protože ony nás 

naučily to nejzákladnější pro další vzdělání a myslím, že i do života. 

 

Do 4. třídy jsme však nastupovali pouze jako A a B. Naše C se muselo rozdělit. Neříkám, že to bylo 

jednoduché, přece jen vždy chvíli trvá, než si na něco nového zvyknete. Ale teď po těch šesti letech si 

nikdo z nás neumí představit naši třídu v jiné sestavě. 

 

4. a 5. třídu jsme si parádně užili. Například školy v přírodě, všelijaké výlety, turnaje ve vybíjené a 

spousty jiných akcí. 

 

S 5. třídou přišly první přijímací zkoušky na gymnázia. Několik z nás odešlo a my po prázdninách 

nastoupili na obávaný druhý stupeň. Moc děkujeme paní učitelce Krychové, která se o nás starala 

zmíněné dva roky. Vždycky na ni budeme vzpomínat a věříme, že by na nás byla hrdá. 

 

Po přestupu na druhý stupeň se náš kolektiv opět změnil. Do třídy přišli noví spolužáci, kteří už 

navždy budou členy naší třídy, přestože s námi nebyli od začátku. Další změnou byla nová třídní paní 

učitelka Kyzourová. 

 

V 6. třídě třídě nás čekal turistický kurz, kde se naše přátelství opravdu utužilo. 

 

Přechod na druhý stupeň byla celkově trochu větší změna, ale myslím, že jsme to zvládli 

přinejmenším přijatelně. 

 



V 7. třídě jsme vyrazili na lyžařský kurz na Lipno a plno z nás na něj bude s úsměvěm vzpomínat. 

V 8. třídě jsme absolvovali různé exkurze na střední školy a na konci školního roku jsme se pod 

vedením paní učitelky Pekočové a Švehlové  vydali do Vídně. 

 

V 9. třídě přišly přijímací zkoušky a také další Vídeň, ale tentokrát vánoční, to byl nezapomenutelný 

zážitek. Obrovský dík patří paní učitelce Jandové, která pro nás obětovala spoustu svého volného 

času a dobré vůle a perfektně nás na přijímací zkoušky připravila. Všichni do jednoho jsme byli 

úspěšně přijati.  

 

Koncem května jsme se vypravili na úžasný týden do Londýna, pár dní na to do Lince a poslední výlet 

celé naší třídy se konal minulý týden. S paní učitelkou Zemkovou a Jandovou jsme se vydali na Dívčí 

kámen a za to jim velmi děkujeme. Na tento výlet budeme velmi rádi vzpomínat. 

 

Dále bychom chtěli poděkovat našim tělocvikářům, kteří s námi absolvovali řadu olympiád a 

sportovních soutěží, jelikož naše třída byla v tomto směru docela použitelná, řekla bych. 

 A nakonec to největší poděkování patří naší třídní paní učitelce Kyzourové, za to, že to s námi ten 

celý druhý stupeň vydržela i přes všechny rozbité židle, dveře, zdi i lavice. Myslím, že co se týče 

gramatiky a literárních znalostí už lépe připraveni být nemůžeme. Děkujeme. 

 

 Pro mnohé z nás je těžké se rozloučit, ale přesto je třeba si pamatovat, že něco krásného končí a 

něco nového začíná. Změna, noví přátelé, noví lidé, je potřeba se pohnout dál a přiblížit se o další kus 

ke svým snům a cílům. Chtěli bychom se rozloučit jak s některými žáky z vedlejších tříd, tak se všemi 

učiteli, všichni jste pro nás moc znamenali. Ale především s naší třídou, přeci jen je to 

nezapomenutelných ať už 4,6 nebo 9 let se stejnými lidmi, kdy se změní úplně všechno. I když to vždy 

nebylo nejsnazší a prakticky nikdy jsme se neshodli, skoro i při psaní téhle řeči, myslím, že těžko 

najdeme lepší třídu, než byla ta naše.  Tímto se s Vámi loučí 9.B, třída z konců nejvyšších pater, a 

přejeme učitelům další úžasné žáky jako jsme byli my. 
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